

MECCANO HEROES



RESCUE

4+

La ville est en effervescence.

Pour contrôler cette tension, une équipe de sauveteurs s'active sur tous les fronts. Ils sont équipés d'outils performants qui font d'eux les héros des temps modernes. Les pompiers plongent dans les flammes pour sauver des vies pendant que la patrouille de police dégage le périmètre pour permettre à l'hélicoptère de se poser et d'évacuer les blessés !

The town is in a turmoil.

A team of rescuers is busy working on every front to control the situation. They are equipped with high-performance tools that make them heroes of modern times.

Firemen dive into the flames to save lives while the police crew clear the area to enable the helicopter to land and evacuate the injured!



MECCANO HEROES



4+

HEROIC FANTASY

En l'an 1000, le Graal protège le château.

A sa tête, un roi et une armée de valeureux chevaliers, dotés d'un arsenal.

Ils défendent le Graal contre les forces du mal qui utilisent des monstres dotés de pouvoirs maléfiques. Mais le Graal a été volé.

Seule une bataille permettra de le récupérer des mains des Hako qui l'ont emporté dans leur repère protégé par un terrible monstre.

Le Graal doit être repris pour que le bien l'emporte sur le mal !

In the year 1000, the Graal protected the castle.

It was run by a king and an army of valorous knights equipped with an arsenal of weapons.

They defended the Graal against the evil forces that were helped by monsters endowed with menacing powers.

But the Graal was stolen. Only a battle will enable the knights to get it back from the hands of the Hako, who took it away in their hiding-place and is now protected by a fearsome monster.

The Graal must be reclaimed in order that good can prevail over evil!

